
Jeg er interesseret i et fortræde vedr forslag til et landsdækkende studenterkorps for sygeplejestuderende.  
 

1. mere praktik/ erfaring til de sygeplejestuderende. 
2. fastholde de nyuddannede i at blive i jobbet. 
3. ligestilling med FADL vagtbureau. 

 
Jeg er selv sygeplejerske og etablerede et vikarkorps for sygeplejestuderende i 2005.( 1st Care)  
 
 

Sygehusafdelinger tog de sygeplejestuderende med storm, men i 2009 blev vi fravalgt p.g.a lukning af 

eksterne vikarer.( i region  hovedstaden) 

 

FADL vagterne fik lov til at fortsætte, selv om de omsatte for 300 mill kr på landsplan ved at sidde fastvagt 

og tage gangvagter, som jo tilhører de sygeplejestuderende for at de kunne få mere praktik. ( erfaring) Man 

betragtede de medicinstuderende som en in house ydelse. 

 

Glæder mig til din tilbagemelding😊 

Vikar House A/S 

Susanne Nielsen 

Sygeplejerske/Direktør 

Njalsgade 76, 

2300 København S. 

Tlf: +45 2327 0521 

https://vikarhouse.com/ 

https://www.linkedin.com/in/susanne-nielsen-06491959/ 
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